
 

 

Referat RuBA generalforsamling 2023 
 

Deltagere: Fra bestyrelsen deltog Ulla, Mette, Henriette, Anne Sofie, Heidi og Signe. Desuden deltog 
Katrin 

Ingen andre medlemmer var mødt op til generalforsamlingen 

Afbud fra: Ida 

 

Punkt 1. Valg af dirigent og referent 

Generalforsamlingen valgte Heidi til dirigent og Signe som referent. 

Punkt 2. Godkendelse af dagsordenen  

Formanden konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt. Generalforsamlingen god-
kendte dagsordenen. 

Punkt 3. Formandens beretning 

Formanden fremlagde beretning, som vidnede om, at corona var lagt fuldt bag foreningen; med 
medlemsvækst, udvikling af RuBA kodeks, fokus på kvaliteten på holdene, en masse aktiviteter og 
nye tiltag. Formanden gennemgik i den forbindelse en række af de forestillinger og aktiviteter, som 
RuBA har deltaget og selv afviklet.  

Samtidig har der i bestyrelsen været fokus på at igangsætte en række økonomigenoprettende tiltag, 
som allerede synes at virke og slå yderligere igennem i kommende regnskabsår. Der er i den forbin-
delse bl.a. nedsat både et Økonomiudvalg og et Fundraising-udvalg. 

Formanden afsluttede beretningen med en stor tak til bestyrelsen, ikke mindst til Katrin, Ida og Anne 
Sofie for deres store og professionelle arbejde. 

Generalforsamlingen takkede formanden for den fine beretning og hendes store indsats for forenin-
gen, og godkendte beretningen. 

Punkt 4. Godkendelse af regnskab 

Revisoren har over for kassereren udtrykt stor tilfredshed med medlems- og indtægtsvæksten, men 
har også understreget, at økonomien fortsat skal rettes op. Kasserer og økonomiudvalget redegjorde 
for den mange økonomiforbedrende tiltag, som bestyrelsen har iværksat, som forventes at få effekt 
i næste regnskabsår. 

Årets resultat var et underskud på 113.423 kr. mod et underskud i sidste regnskabsår på 374.300 
kr. 

Generalforsamlingen godkendte regnskabet. 



 

 

Punkt 5. Godkendelse af budget, herunder fastsættelse af kontingent for sæsonen 2023/2024 

Karin gennemgik budgettet for 2023. Generalforsamlingen godkendte budgettet, men ønskede et 
klart fokus på, at de ekstra aktiviteter, som fx camps, skal planlægges med overskud, og at der 
dermed stræbes efter et bedre resultat. 

Generalforsamlingen godkendte den forslåede stigning i kontingentet på 5 pct. for sæsonen 
2023/2024. 

Punkt 6. Valg til bestyrelsen, herunder fremlæggelse af hvad bestyrelsesarbejdet går ud på. 
Anne Sofie (kasserer) og Karin er på valg i år. 

Både Anne Sofie og Karin ønskede at genopstille, og blev genvalgt af generalforsamlingen. 

Punkt 7. Valg af suppleanter til bestyrelsen. Christian og Mette er suppleanter og på valg. 

Både Mette og Christian ønskede at genopstille, og blev genvalgt af generalforsamlingen. 

Punkt 8. Valg af revisor, bestyrelsens forslag er, at Vedbæk Revision fortsætter som revisor 
for foreningen 

Generalforsamlingen genvalgte Vedbæk Revision. 

Punkt 9. Behandling af indkomne forslag. Forslag skal være bestyrelsen i hænde senest 14 
dage før generalforsamlingen. 

Der var ikke indkommet nogen forslag. 

Punkt 10. Eventuelt. 

Dirigenten takkede for god ro og orden. 

 


